
 

 

Friskis & Svettis Bærum 

Referat styremøte 
 

 

 

Til stede: Elisabeth Sageng, Aina Eggen, Brit Stavik, Malene Juliette Myreng, Michel Mateos, Inger Louise Stange, Magrit Kilen Stoebner Geir Myrold og 
Kjersti Syvertsen 
Fraværende: 
Andre: Fungerende daglig leder Christoffer Johansson deltok til punkt 13.21 
Avholdt: 19. mai 21 
Referent: Elisabeth Sageng 
Neste møte: 26. mai 21 – status ansettelse daglig leder 
 

Sak Beskrivelse/agenda Referat / beslutning Ansv 

12.21 Innkalling, agenda og 
protokoll 
 

Agenda godkjent 
 
Ingen kommentarer til protokoll. 
 
Ingen punkter er meldt inn til eventuelt 
 

 

13.21. Status daglig leder 
v/Chris Johansson 

Behandling i møtet 
a. Status funksjonærtreff (opplegg/innhold) 20. mai 

 Oppstart utetrening, sikre at funksjonærene får det de trenger av støtte samt hvordan hente inn 

flere. Det er kjøpt inn høyttaler for utendørstrening. 

 Arrangere utetrening utelukkende for funksjonærer – sosial event 

 Det er laget kompendium for funksjonærer med liste over instruktører og intensiteter samt annet 

nyttig informasjon 

 Behov for mer aktivitet på sosiale medier – det er viktig at Friskis & Svettis Bærum blir langt mer 

synlig  

 Tre rekrutteringsintervjuer denne uken. Blir mye lettere når vi begynner å se folk igjen  

 

b. Status oppstart senter 
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Planer for bemanning i skranke er klare, det hentes inn ekstra ved behov. Administrasjonen avventer 

avklaring fra kommunen.   

c. Status kampanjer som er planlagt 

Red Media har laget artikkel som skal publiseres og det kommer materiale fra Friskis Norge. Det 

oppleves utrygghet for lang bindingstid, men planlegger kampanje 14 måneder for 12, og vurderes 

mulighet for ‘frys’ av medlemskort, 3 for 1000, basert på økonomisk grunnlag.  

d. Status medlemssystem 

Det er p.t ikke kommet ny informasjon, men invitasjon fra Friskis Norge til digital gjennomgang i løpet 

av kort tid.   

e. Status medlemstall 

806 stykker, medlemsantall 678, 3 nye medlemskap, 40 avsluttede ikke fornyede kort. 17 avtalegiro 

uten binding, 12 stk 3 for 1000.  

Uavklarte områder; deltakelse på livestreamtilbudet, informasjon om hvor medlemmer som slutter 

går, kan det sendes questback til medlemmer som avslutter kortet sitt, hvordan kan prisstrukturen 

bygges opp for å håndtere konkurranse. 

Yngre medlemmer venter på innendørstrening, de eldre er der allerede.  

 
Vedtak  
Styret tar daglig leders gjennomgang til orientering. 
  

14.21 Oppsummering møte 
om markedsføring 12. 
mai v/Geir 

Behandling i møte 
Datadrevet markedsføring er en ny og automatisert måte å drive markedsføring på, som i stor grad kan 

benyttes av blant andre Friskis & Svettis. Dette kan øke veksten i medlemstall og vil kunne redusere 

 
NL 
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behovet for samme bemanning som i dag på området. Konseptet ble lansert for Friskis Norge av Rubic AS 

v/Rune Bakke.  

Vedtak 
Styret tar gjennomgang av status til orientering. 
 

15.21 Økonomi Behandling i møte 
Personalkostnader har økt fordi ingen i administrasjonen er omfattet av permitteringer. Inntekter fra 

Jympa er noe redusert og denne forskjellen kan øke om medlemmene uteblir. Likviditeten er 

tilfredsstillende.  

Budsjettet er nøkternt, men det er høyt krav om inntjening for å nå dette målet.  

Det er søkt om midler fra Bærumspakke 3, søknaden avklares i løpet av kort tid.  

Styret setter stor pris på innspillene fra Brit til regnskapet. 

Vedtak  

Styret tar gjennomgangen av regnskapet til orientering.   

 

 
DL og SL 

16.21 Status ansettelse Behandling i møte 
Det ble orientert om status ansettelse daglig leder – hvor langt er prosessen kommet, og hva skjer videre. 
Styret har gjennomgang onsdag 26. mai. 
 
Friskis & Svettis Bærum har hatt en stilling «plassansvarlig». En liten gruppe v/Malene og Magrit får 
ansvar å finne ut hvilket ansvar og hvilke arbeidsoppgaver denne stillingen har hatt.  
 

 
 
 
 
SL 

17.21 Eventuelt Møter 
Styret går tilbake til månedlige møter. 
 
SL sjekker med Kontrollutvalget om form på referat/protokoll. 

 
 
 
SL 



[Skriv her] 
 

4 
 

Sak Beskrivelse/agenda Referat / beslutning Ansv 

 
Referater skrives på omgang i styret. 
 

 

 


